
Zápis z 5. jednání komise životního prostředí ze dne 26.06.2023 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Aleš Jeřábek, Jarmila Rysplerová, Jiří Hašek, Alice Frydrychová Tomáš 

Zděblo, Josef Votava. 

Omluveni: Michal Hošek, Radim Špaček 

Neomluven: 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté:  

Zahájení jednání: 18:10 

Konec jednání: 20:20 

 

 

 

 

 

1. Informace od p. Pavla Flener 

• Pan Flener informoval členy komise životního prostředí o situaci kolem realizace 

projektu Dubečnice. Velká část staré výsadby stromů má tzv. květináčoví efekt. 

Bude do budoucna řešeno novou výsadbou. 

• Dále pan Flener informoval o proběhlých arboristických prací v lokalitě Lidická, 

Tyršovo nám...  

2. USES - biokoridor 

• Tomáš Zděblo informoval členy komise o novém návrhu ORP Černošice na nový 

USSE. V novém návrhu došlo ke změně biokoridoru. Jedná se část biokoridoru, 

který prochází okolo Řivnáčku, podél panelky směrem do Tichého údolí. Komise 

životního prostředí navrhuje, aby byl dodržen původní biokoridor dle územního 

plánu města Roztoky. 

3. Skládka u Řivnáčku 

• Paní Rysplerová informovala KŽP o skládce v blízkosti vrchu Řivnáček. Navrhuje 

skládku odstranit. Na téma skládky v okolí Roztok se rozvinula poměrně široká 

debata. Komise životního prostředí doporučuje zjisti možnosti likvidace černé 

skládky. Pan Flener se pokusí zjistit, zda na likvidaci černých skládek je možné 

čerpat dotace.  

 

4. Nám. Jana Procházky   

• Pan Zděblo informoval komisi životního prostředí o návrhu na řešení 

rekonstrukce náměstí Jan Procházky. Mělo by se jednat především o kultivaci 

prostoru. Stromy v lokalitě zůstanou, bude nový povrch, lavičky a koše. Na 

přípravě projektu se podílí členka komise Ing. arch. Alice Frydrychová.  

5. Památný strom  

• Předseda komise pan Zděblo informoval komisi o žádosti na výstavbu 

parkovacích míst v ochranném pásmu památného stromu u v Tichém údolí č.p. 8. 

• Pan Flener informoval komisi že k výše uvedené stavbě v blízkosti památného 

stromu bude odbor životního prostředí vydávat koordinované stanovisko ve 

spolupráci s odborem správy a rozvoje města.  

 

 



Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


